
 

Protokół  Nr XXIII/VIII/2021 

z sesji Rady Gminy Ostrówek  odbytej w dniu 17 lutego  2021 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 11
00

 i trwała do godz. 13
20

. 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych wg załączonej listy obecności. 

W obradach nie uczestniczyła radna Zofia Szymona. 

  

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Pan Tomasz Piecak – Wójt Gminy 

2. Pani  Beata Wójcik – Sekretarz Gminy 

3. Pani Małgorzata Karasek – Skarbnik Gminy 

4. Pan Grzegorz Chałupczak – Radca Prawny 

5. Pani Karolina Skowron – Kierownik OPS w Ostrówku 

6. Pani Magda Szumiec – pracownik Urzędu Gminy 

7. Pan Marek Kostecki – pracownik Urzędu Gminy 

 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad. 

Obrady XXII Sesji VIII kadencji  Rady Gminy Ostrówek otworzył Pan   Kajetan Sidor –                

Przewodniczący Rady Gminy Ostrówek, witając wszystkich uczestniczących w obradach. 

Na podstawie listy obecności  stwierdził, że na stan  15 radnych  w obradach  uczestniczy  

w chwili obecnej 14 radnych   co uprawnia do podejmowania prawomocnych uchwał . 

  

Punkt 2. Przyjęcie  proponowanego  porządku  obrad i protokołu z ostatniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy  poinformował, że  proponowany  porządek obrad przesłany 

został  radnym wraz z zawiadomieniami o terminie sesji. Zwracając się do radnych oraz do 

Pana Wójta zapytał, czy  do proponowanego porządku obrad proponują włączenie punktów 

dodatkowych. Radni oraz  Wójt Gminy nie zgłosili żadnych wniosków o  wyłączenie do 

porządku obrad  punktów dodatkowych.  

Porządek obrad: 

  1.  Otwarcie obrad. 

  2.  Przyjęcie proponowanego porządku obrad i protokołu z ostatniej sesji. 

  3.  Informacja Wójta z pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

  4.  Interpelacje i zapytania radnych. 

  5.  Projekt uchwały w sprawie zmiany  wieloletniej prognozy finansowej. 

  6.  Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w  budżecie  gminy na 2021 rok. 

  7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie  dotacji z budżetu gminy 

Ostrówek w wysokości  wyższej niż określona  w art.17.ust. 3 ustawy o finansowaniu  

zadań oświatowych dla  niepublicznych przedszkoli  prowadzonych na terenie gminy 

Ostrówek. 

 8. Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą  

kolejnej umowy najmu, której przedmiotem  jest ta sama nieruchomość stanowiąca 

własność Gminy Ostrówek. 

 9.  Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą  

kolejnej umowy najmu, której przedmiotem  jest ta sama nieruchomość stanowiąca 

własność Gminy Ostrówek. 



 10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad  bezdomnymi zwierzętami  

oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie gminy Ostrówek w 2021 roku. 

 11. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy  Rady Gminy Ostrówek, planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej i planów pracy komisji stałych Rady Gminy Ostrówek. 

 12. Projekt uchwały w sprawie nie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Wójta Gminy 

Ostrówek. 

 13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 14. Informacje, oświadczenia, komunikaty, wolne wnioski. 

 15. Zamknięcie obrad. 

  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy 

znajdował się  do wglądu u pracownika merytorycznego w Urzędzie Gminy, na stronie BIP 

Urzędu, również przed  dzisiejszymi obradami   był wyłożony do wglądu na sali obrad.  

Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag, w związku z powyższym protokół  uważa się za 

przyjęty.  

Punkt 3. Informacja Wójta z pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Tomasz Piecak – Wójt Gminy – przedstawił informację w powyższej sprawie, informacja 

stanowi załącznik do protokołu. Ponadto Pan Wójt poinformował radnych  

o przeprowadzonym konkursie na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrówku oraz 

o powołaniu na to stanowisko  dotychczasowej Pani kierownik Karoliny Skowron, która 

również zaprezentowała swoją osobę wszystkim radnym.  

 

Punkt 4.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do obecnej chwili na piśmie nie wpłynęły 

żadne interpelacje i zapytania radnych, pomimo tego poprosił radnych o zadawanie  

ewentualnych pytań,  a Pana Wójta, jeżeli będzie to możliwe    o udzielenie  odpowiedzi na 

dzisiejszej sesji. 

 

Radna  Danuta Karczmarz – zwróciła się z zapytaniem, czy Gmina poniosła jakąś karę za  ten 

słynny las w miejscowości Tarkawica; 

Radny Wojciech Borek -  zapytał dlaczego powstał wakat na stanowisko Kierownika OPS w 

Ostrówku jeżeli w 2019 roku  został powołany Kierownik, czy było to podyktowane 

nieprawidłowościami; 

- zapytanie do Pana Przewodniczącego Rady Gminy, czy pismo od Komisarza Wyborczego  

w Lublinie dotyczące osoby Pana Wójta, które będzie również przedmiotem obrad dzisiejszej 

sesji zawierało  więcej załączników niż te , które  otrzymała Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji.  Ponadto radny zapytał, czy Przewodniczący Rady Gminy posiada wiedzę czy Pan 

Wójt będzie składał dodatkowe wyjaśnienia w tej sprawie przed Radą Gminy. 

Punkt  5.  Projekt uchwały w sprawie zmiany  wieloletniej prognozy finansowej. 



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wszystkie projekty  uchwał były 

przedmiotem posiedzeń wszystkich komisji, w związku z tym zwracając się do 

Przewodniczących Komisji poprosił o opinie w tej sprawie.  

Przewodniczący komisji: 

Rewizyjnej; 

Skarg, Wniosków i Petycji; 

Finansów, Rozwoju, Spraw Społecznych i Rolnictwa 

Komisje wyraziły pozytywne opinie  odnośnie projektu uchwały.  

Dyskusji w przedmiocie projektu uchwały radni nie podjęli. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy  odczytał projekt uchwały  

i przeprowadził głosowanie imienne, podczas  głosowania  na sali  na stan 15 radnych 

obecnych było 14 radnych. W wyniku  przeprowadzonego głosowania  imiennego radni  

podjęli uchwałę w sprawie zmiany  wieloletniej prognozy finansowej. Wykaz imiennego 

głosowania wraz z uchwałą stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt  6.  Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w  budżecie  gminy na 2021 rok. 

Radni nie podjęli żadnej dyskusji w przedmiocie  powyższego projektu uchwały. 

Opinie wszystkich komisji były pozytywne. 

Przewodniczący Rady Gminy  odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie imienne, 

podczas głosowania  na sali  na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania  imiennego radni  podjęli uchwałę w sprawie dokonania zmian 

w budżecie  gminy  na 2021 rok. Wykaz imiennego głosowania wraz z uchwałą stanowią 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie  dotacji z budżetu 

gminy Ostrówek w wysokości  wyższej niż określona  w art.17.ust. 3 ustawy  

o finansowaniu  zadań oświatowych dla  niepublicznych przedszkoli  prowadzonych na 

terenie gminy Ostrówek. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że  na posiedzeniach wszystkich Komisji  projekt 

tej uchwały również by szczegółowo omawiany przez Panią Sekretarz.  

Radni  odnośnie projektu uchwały nie  podjęli żadnej dyskusji i nie mieli pytań. 

Przewodniczący komisji poinformowali , że opinie  odnośnie projektu uchwały były 

pozytywne.  

Przewodniczący Rady Gminy  odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie imienne, 

podczas głosowania  na sali  na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania  imiennego radni  podjęli uchwałę w sprawie  wyrażenia 

zgody na udzielenie  dotacji z budżetu gminy Ostrówek w wysokości  wyższej niż określona  



w art.17.ust. 3 ustawy o finansowaniu  zadań oświatowych dla  niepublicznych przedszkoli  

prowadzonych na terenie gminy Ostrówek. Wykaz imiennego głosowania wraz z uchwałą 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 8. Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 

najemcą  kolejnej umowy najmu, której przedmiotem  jest ta sama nieruchomość 

stanowiąca własność Gminy Ostrówek. 

 

Radni do projektu uchwały nie mieli żadnych pytań, przedstawione przez przewodniczących 

komisji opinie również były pozytywne.  

W związku z czym Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i przeprowadził 

głosowanie imienne, podczas głosowania  na sali  na stan 15 radnych obecnych było 14 

radnych. W wyniku przeprowadzonego głosowania  imiennego radni  podjęli uchwałę  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą  kolejnej umowy najmu, 

której przedmiotem  jest ta sama nieruchomość stanowiąca własność Gminy Ostrówek. 

Wykaz imiennego głosowania wraz z uchwałą stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 9. Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 

najemcą  kolejnej umowy najmu, której przedmiotem  jest ta sama nieruchomość 

stanowiąca własność Gminy Ostrówek. 

 

Radni do projektu uchwały nie mieli żadnych pytań, przedstawione przez przewodniczących 

komisji opinie również były pozytywne.  

W związku z czym Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i przeprowadził 

głosowanie imienne, podczas głosowania  na sali  na stan 15 radnych obecnych było 14 

radnych. W wyniku przeprowadzonego głosowania  imiennego radni  podjęli uchwałę  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą  kolejnej umowy najmu, 

której przedmiotem  jest ta sama nieruchomość stanowiąca własność Gminy Ostrówek. 

Wykaz imiennego głosowania wraz z uchwałą stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad  bezdomnymi 

zwierzętami  oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie gminy Ostrówek  

w 2021 roku. 

Przewodniczący wszystkich komisji wyrazili pozytywne opinie odnośnie projektu uchwały. 

Dyskusji radni nie podjęli, Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że na posiedzeniach 

komisji pracownik Urzędu Gminy również szczegółowo przedstawił projekt  programu. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie imienne, podczas 

głosowania  na sali  na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. W wyniku 



przeprowadzonego głosowania  imiennego radni  podjęli uchwałę w sprawie  przyjęcia 

programu opieki nad  bezdomnymi zwierzętami  oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt na 

terenie gminy Ostrówek w 2021 roku. Wykaz imiennego głosowania wraz z uchwałą 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy  Rady Gminy 

Ostrówek, planu kontroli Komisji Rewizyjnej i planów pracy komisji stałych Rady 

Gminy Ostrówek. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że plany pracy  wszystkie Komisje  opracowały, 

również opracowany został plan pracy Rady Gminy, zwracając się do radnych 

Przewodniczący zapytał czy do  planów pracy poszczególne komisje bądź radni mają pytania  

lub wnoszą uwagi. Radni żadnych uwag i pytań nie zgłosili.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie imienne, podczas 

głosowania  na sali  na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania  imiennego radni  podjęli uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy  Rady Gminy Ostrówek, planu kontroli Komisji Rewizyjnej i planów pracy 

komisji stałych Rady Gminy Ostrówek. Wykaz imiennego głosowania wraz z uchwałą 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 12. Projekt uchwały w sprawie nie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Wójta 

Gminy Ostrówek. 

Przewodniczący Rady Gminy  odnosząc się do tematu  przypomniał radnym, że do Rady 

Gminy  wpłynęło pismo od Komisarza Wyborczego w Lublinie z którego na podstawie  

przesłanego wniosku  do Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji przez jednego  

z mieszkańców naszej gminy wynika że Wójt Gminy Ostrówek pełniąc swoją  funkcję   był 

nieprzerwalnie zatrudniony  w Lubelskiej Wojewódzkiej Komendzie Ochotniczych  Hufców 

Pracy. Na  sesji Rady Gminy w dniu 30 listopada 2020 roku radni zadecydowali   

o przekazaniu  powyższej korespondencji do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  celem 

zbadania sprawy. Mają na uwadze powyższe Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu 

Pani Ewie Bejda – Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która  szczegółowo 

przedstawiła przebieg prac komisji  w celu zbadania powyższego pisma. Efektem prac 

Komisji  jak podkreśliła Przewodnicząca jest projekt uchwały wraz z  obszernym 

uzasadnieniem, który wszyscy radni otrzymali wraz z materiałami na dzisiejsze obrady sesji.  

Ponadto Przewodnicząca komisji  poinformowała, że  uczestniczyła w posiedzeniach  

wszystkich pozostałych komisjach, na których  zapoznała radnych z posiadaną dokumentacją, 

przedstawiła również bardzo szczegółowo sposób w jaki Komisja zajmowała się tym 

tematem.  Mając powyższe na uwadze Komisja Skarg wniosków i Petycji wnioskuje do Rady 

o podjęcie  uchwały w formie w jakiej wcześniej otrzymali wszyscy radni.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie projektu uchwały  

w powyższej sprawie. 

Radny Wojciech Borek – odnosząc się do tematu  podkreślił, że  opinie i zdania komisji  

w zakresie projektu uchwały nie były jednolite w związku z czym  przedstawił  stanowisko 



odrębne  wypracowane  w powyższym zakresie przez Klub Radnych, podkreślił również że  

radni członkowie klubu będą głosowali za  stwierdzeniem wygaśnięcia mandatu Wójta. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Panu Grzegorzowi Chałupczak – radcy 

prawnemu, który odniósł się do stanowiska  przedstawionego przez radnego Borka.  

Radna Danuta Karczmarz – zwróciła się z zapytaniem kto jest autorem uzasadnienia do 

projektu tej uchwały oraz zarzuciła, że nie wszyscy radni otrzymali  komplet dokumentów. 

 

Do zapytań radnej odniósł się Przewodniczący Rady Gminy, podkreślając że  to Rada Gminy  

zdecydowała o przekazaniu  sprawy do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i należy taką wolę 

uszanować, komisja  analizując  i wypracowując stosowne stanowisko otrzymała wszystkie 

niezbędne  w jej pracy dokumenty na podstawie których  przygotowany został projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem, który to projekt otrzymali wszyscy radni.  

Radna Bożena Gajo – zwróciła się z zapytaniem do Przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, czy  w posiedzeniach komisji zawsze uczestniczyli wszyscy członkowie 

komisji oraz czy nieobecni na posiedzeniu  radni zgłaszali swoje uwagi, odrębne  zdania lub 

nieprawidłowości do  ustaleń komisji.  

Bezpośrednich odpowiedzi  na zadawane pytania udzieliła  Radna Ewa Bejda – 

Przewodnicząca komisji Skarg, Wniosków i Petycji twierdząc, że żadnych   zgłoszeń od 

radnych nieobecnych na posiedzeniu komisji  nie miała.  

Radny Wojciech Borek – odnosząc się do powyższych dyskusji mówił między innymi o 

różnej interpretacji obowiązujących przepisów, o ich niespójności i niejasnej wykładni. 

Radny mówił też o tym, że odrębne  przedstawione przez niego stanowisko zostało 

przedstawione wyłącznie w oparciu o  obecne interpretacje  obowiązujących przepisów, a nie  

z pobódek osobistych. Ostateczna decyzja będzie należała do Rady Gminy.  

Pan Grzegorz Chałupczak – Radca Prawny odniósł się do zapytań radnej Karczmarz   

w kwestii nie otrzymanych przez radnych materiałów dotyczących  osoby Pana Wójta, 

stwierdził, że  zgodnie z zapisami Statutu Gminy radni  z zawiadomieniami o terminie sesji 

otrzymują również projekty uchwał wraz z uzasadnieniami i tak również się stało jeżeli 

chodzi o ten projekt. Natomiast jeżeli  radni  chcieli zapoznać się z pozostałymi dokumentami 

w tej sprawie nic nie stało na przeszkodzie i mogli  to zrobić na posiedzeniach komisji ,bądź u 

pracownika na stanowisku pracy. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poprosił o  wyrażenie opinii  

w powyższej sprawie przez  komisje: 

Rewizyjną; 

Finansów, Rozwoju, Spraw Społecznych i Rolnictwa 

Komisje wyraziły pozytywne opinie  odnośnie projektu uchwały.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji również  podtrzymała wcześniej wypracowane 

stanowisko, które zostało odzwierciedlone w  uzasadnieniu do projektu uchwały.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie imienne, podczas 

głosowania  na sali  na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania  imiennego radni  podjęli uchwałę w sprawie nie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu Wójta Gminy Ostrówek. Wykaz imiennego głosowania wraz z uchwałą 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 



Punkt 13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pan Tomasz Piecak Wójt Gminy udzielając odpowiedzi na zapytania radnych  stwierdził 

miedzy innymi: 

- jeżeli chodzi o karę za wycięte drzewa, jest to  sprawa  która dotyczyła poprzedniego Wójta 

ale należy podkreślić, że sukcesem zarówno moim stwierdził Wójt jak i  obecnego  mecenasa, 

który włożył w to bardzo dużo pracy  jest fakt, że na obecną chwilę można powiedzieć 

ostatecznie, iż Gmina z tego tytułu żadnej kary nie poniesie co potwierdził  również obecny 

na sesji Pan Grzegorz Chałupczak – radca prawny. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odnosząc się do zapytania radnego Wojciecha Borka 

poinformował, że jeżeli chodzi o załączniki do  pisma, które  wpłynęło od Komisarza 

Wyborczego w Lublinie, wszystkie  zostały przekazane  Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Pan Tomasz Piecak – Wójt Gminy uzupełniając odpowiedź Przewodniczącego Rady Gminy 

stwierdził, że do wyjaśnień jakich udzielił na piśmie Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

dołączył również pismo dotyczące odwołania ze stanowiska Zastępcy  Wojewódzkiego 

Komendanta  Lubelskiej Wojewódzkiej Komendy Ochotniczych  Hufców Pracy w Lublinie. 

Następnie Pan Wójt odniósł się do drugiego zapytania  dotyczącego zatrudnienia Kierownika 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrówku, wyjaśnił, że ze względu, że na to stanowisko był 

wakat to ogłoszony został  nabór na wolne  stanowisko urzędnicze  i w ramach tego naboru 

zatrudniony został kierownik OPS. 

Punkt 14. Informacje, oświadczenia, komunikaty, wolne wnioski. 

Przewodniczący rady Gminy  poinformował radnych, że w miesiącu  grudniu ubiegłego roku 

przesłał pismo  do Komisarza Wyborczego w Lublinie informujące o decyzji Rady Gminy  

o przekazaniu pisma  do zbadania  przez komisję Skarg Wniosków i Petycji podobne pismo 

również otrzymał z-ca Dyrektora  Wydziału Prawnego, Nadzoru i Kontroli dlatego po 

dzisiejszej sesji powyższe organy zostaną poinformowane o sposobie załatwienia a dokładnie 

zostanie im przesłana podjęta przez radnych uchwała.  

Przewodniczący rady Gminy nawiązując do informacji przekazywanych w mediach zapytał  

czy   Urząd posiada bardziej szczegółowe informacje na temat programu „Czyste Powietrze”.  

Pan Wójt odnosząc się do zapytania poinformował, że  temat zostanie szczegółowo 

przeanalizowany. 

Punkt 15. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że został wyczerpany porządek obrad XXIII 

sesji VIII kadencji  w związku z tym obrady uznał za zakończone.  

 

Protokołowała  

Danuta Banaś 

 

 

 

 

 


